
Generalforsamling i Aalborg Rideselskab den 14. marts 2015

Ligesom året før var vi 14 deltagere til 
generalforsamlingen i AG´s hyggelige selskabslokaler,
og igen i år var Aase en myndig dirigent. 
Værst bliver det nok for Lena, som skulle tage referat.

Når ARSér er samlet bliver der altid grinet meget – 
også til en generalforsamling ført an af Karl Ottos lune 
bemærkninger, men der var sandelig også mange 
seriøse, engagerede og relevante drøftelser. Som 
nordjyder tager vi jo ikke let på det med økonomi. 
Årets kommende arrangementer fik også en grundig 
behandling. Snakkelysten var så stor, at nogle 
deltagere var ved at gå sukkerkolde. Vi blev derfor 
enige om at punktet Eventuelt skulle behandles, mens 
vi spiste.

Traktementet stod på dejligt smørrebrød efterfulgt af 
ost og kiks. Prikken over i-et var Lene K´s lækre, 
hjemmebagte jordbærkage til AG´s kaffe.

Vi fik sat datoer på rigtig mange spændende 
arrangementer, og der var mange, som helt frivilligt 
tog på sig at være tovholder. Som noget særligt blev 
der dannet et jubilæumsudvalg bestående af Lene F, 
Aase og Henrik. De skal komme med forslag til, 
hvordan Rideselskabets 10 års jubilæum skal fejres i 
2016.

Deltagerne i generalforsamlingen håber, at vi fik valgt 
nogle datoer for arrangementerne, hvor en masse kan 
deltage.

Per
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